
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 
 

 

 

W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki Komunalnej odbyła posiedzenie w dniu                                             

15 grudnia 2021r 

 

Głównymi tematami analizy było: 

 

1.Temat: Przyjęcie comiesięcznej informacji o pracy Straży Miejskiej, działania Straży omówiła   

Komendant Straży Miejskiej pani Beata Miś. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

 

2. Temat: Ustalenie planu pracy komisji na rok 2022, członkowie Komisji ustali plan pracy, szczegóły 

w załączniku do protokołu. 

Głosowanie za przyjęciem planu pracy: jednogłośnie „za” 

 

3. Temat Sprawy bieżące: Kierownik Referatu GPN pani Agata Szarzec przedstawiła wniosek w 

sprawie ustanowienia służebności drogi. Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

 

 Komisja wystosowała wniosek do Burmistrza, o uregulowaniu pobierania opłat na terenie gminnym 

przy „Bunkrach”. 

 

 

Członkowie komisji brali udział w posiedzeniu komisji połączonych, gdzie omawiano materiały 

kierowane na sesje Rady Miasta. 
  
To były najważniejsze tematy ,którymi zajmowała się komisja. 

 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

 

 

 Radny Bronisław Szalbót 


